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De fractie van Lokaal Belang 
mevrouw M.H.J.  Pluimers-Foeken en 
mevrouw G. Lenters 
 

 

Geachte mevrouw Pluimers en mevrouw Lenters, 
 
Op 12 december 2019 heeft uw fractie op grond van artikel 42 van de Organisatieveror-
dening van de gemeenteraad schriftelijke vragen gesteld over de handelwijze van ons 
college aangaande het beantwoorden van schriftelijke vragen. 
 
Algemene vragen over het niet beantwoorden van schriftelijke vragen 
 
Wij beantwoorden uw onder dit kopje gestelde vragen met één antwoord.  
 
Nogmaals, de gemeenteraad heeft op 13 november 2019 besloten een punt achter dit 
dossier te zetten. Het beantwoorden van vragen over de zandkwestie heeft dan ook geen 
toegevoegde waarde meer.  
 
Beantwoording raadsvragen d.d. 12 november 2019 inzake Actiecomité Voorthui-
zen Windmolens NEE 
 
Wij beantwoorden uw onder dit kopje gestelde vragen met één antwoord. Wij handhaven 
ons antwoord op de door u op 12 november 2019 gestelde vragen zoals gegeven in onze 
brief van 2 december 2019. 
 
In tegenstelling tot hetgeen u schrijft in uw brief, hebben wij op 11 december 2019 niet 
besloten om de samenwerking met het Actiecomité te beëindigen. Zoals eerder geschre-
ven in onze raadsmemo van 22 november 2019 komen wij graag met het Actiecomité 
tot een goede dialoog waarbij respect en vertrouwen naar elkaar toe uitgangspunten zijn. 
 
Wij beschouwen de inbreng van onze inwoners als waardevol en noodzakelijk voor een 
goed democratisch proces. Actie voeren is een vorm van participatie. Wij gaan daar ver-
antwoord en zorgvuldig mee om. 
 
De raad heeft op 11 december 2019 besloten om ons te ontslaan van de toezegging om 
samen met het Actiecomité vragen op te stellen en de uitkomst van het MER op te schor-
ten. De raad heeft ons in diezelfde vergadering verzocht om het proces om te komen tot 
een structuurvisie windenergie zonder vertraging voort te zetten. Wij gaan dan ook voort-
varend door op de inhoud. 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris burgemeester 


